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Proszę o odpowiedź W sprawie: `

Dog/czy _' Oświetlenie _ lampy na osiedla Rogi.

l. Prosze o informację kióre lampy na osiedla Rogi 5a planowane do wymiany na nowe 01oświetlenie ledowe. Prosze o wykaz alic przy których będzie możliwa wymiana.
2. Proszę .sprawdzenie mozliwości modernizacji oświetlenia przy nowo wybudowanych
chodnika pomiedzy 'alica Główną a Rajska.
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